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Projekt 

PROTOKÓŁ NR XXX/2013    

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

Z DNIA 28 MAJA 2013 r. 

 

 

W obradach XXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku uczestniczyło 15 z 15 Radnych, co 

ilustruje lista obecności stanowiąca załącznik do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w obradach sesji oraz lista sołtysów stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie Sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXIX sesji RM. 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Nadzór, utrzymanie, stan placów zabaw w gminie Głogówek. 

4. Przygotowanie ośrodków sportowych, tj. stadion sportowy, boiska, basen kąpielowy do  

sezonu letniego. 

5.  Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 

a) Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 r. wraz z opinią RIO 

o tym sprawozdaniu oraz ze sprawozdaniem finansowym:  

- Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 r., 

b) Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego, 

c)  Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Głogówka wraz z opinią RIO o tym wniosku, 

- Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Głogówka z tytułu budżetu 

za 2012 r.  

6. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok, 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, określenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie 

miasta Głogówek. 

8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na Sesji bieżącej. 

9. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

10. Zakończenie XXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku 

 

Ad 1. 

Obrady XXX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał Burmistrza, 

Wiceburmistrz, Skarbnika, Panią Sekretarz, kierowników jednostek organizacyjnych gminy 

oraz przybyłych na posiedzenie gości, w tym przedstawicieli mediów, a także wszystkich 

Radnych.  

Przewodniczący RM stwierdził obecność 15 Radnych na XXX posiedzeniu Sesji  

Rady Miejskiej.  

Następnie przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący Krzysztof Barton zwrócił się z zapytaniem do Radnych o ewentualne 

uwagi do protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej, który był dostępny do wglądu w Biurze 

Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego. W związku z brakiem 

zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie i przyj ęty jednogłośnie.  

 

Ad 2.  

Burmistrz Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy między sesjami, 

która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący RM przywołał informację w sprawie nadzoru, utrzymania i stanu 

placów zabaw w gminie Głogówek. W związku z brakiem uwag, informacja została 

przyj ęta do wiadomości. 

 

Ad 4.  

Informacja dotycząca przygotowania ośrodków sportowych, tj. stadion sportowy, 

boiska, basen kąpielowy do sezonu letniego została przyjęta do wiadomości.  
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Ad 5.  

a)  Przewodniczący Krzysztof Barton przedstawił Radnym sprawozdanie  z wykonania 

budżetu za 2012 rok, które było przedmiotem analizy, w szczególności Komisji Rewizyjnej, 

ale także pozostałych stałych Komisji Rady,  po czym  poinformował, że uchwałą Nr 97/2013 

Regionalnej Izby Obrachunkowej niniejsze sprawozdanie zostało zaopiniowane  pozytywnie.  

Przewodniczący przedstawił również sprawozdanie finansowe za 2012 r., po czym 

zwrócił się do członków Rady o ewentualne pytania lub uwagi. W związku z tym, że nie 

zgłoszono żadnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady odczytał treść projektu  

Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2012 rok. Przystąpiono do głosowania. 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
 

b)  Następnie Przewodniczący RM zapoznał Radnych z  przygotowaną na stan 31.XII.2012 r. 

Informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Głogówek, która została przyjęta do 

wiadomości. 

 

c) Przewodniczący Barton nawiązując do wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Głogówka, zapoznał Radnych ze stanowiskiem Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. Przedstawił Uchwałę Nr 212/2013 

RIO, która pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej w Głogówku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Głogówka z wykonania budżetu za 2012 r.  

 

Po dokonaniu przez Radę Miejską powyższych czynności, przystąpiono do głosowania nad 

Uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Głogówka z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 r., którego wynik przedstawiał się następująco: 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
 

Ad 6. 

Radna Gabriela Nizińska podniosła następujące sprawy: 

• uporządkowanie skarpy przy ul. Jagiellońskiej; 
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• naprawa przeciekającego dachu w Publicznym Przedszkolu nr 4 w Głogówku. 

Poprosiła, by sprawę potraktować jako pilną; 

• zwróciła się, by pracownik odpowiedzialny merytorycznie z ramienia urzędu, 

monitował w Zarządzie Dróg Wojewódzkich sprawę pozostawienia piasku po akcji 

zimowej. Radna zauważyła, że piasek z deszczem zmywany jest do kanalizacji 

burzowej, a to może doprowadzać do jej zamulenia. Ponadto zwróciła się  

o posprzątanie ulic i chodników; 

• wniosła o niezasypywanie dziur w jezdni kruszywem. Stwierdziła, że niejednokrotnie 

była świadkiem jak spod kół jadącego szybko samochodu leciały kamienie. 

Zauważyła, że może to być bardzo niebezpieczne. Zwróciła uwagę na złą organizację 

prac w związku z trwającymi aktualnie na terenie miasta robotami drogowymi, które 

wykonywane są przy niesprzyjającej aurze; 

• wniosła o powołanie „grupy wsparcia” w Punkcie Konsultacyjnym dla Rodzin  

z Problemami Alkoholowymi. Stwierdziła, że Komisja Społeczna wraz z Komisją 

Budżetową powinna skontrolować pracę Punktu, a w szczególności psychologa  

i terapeutki.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Głogówku Bogusława Poremba przedstawiła 

następujące interpelacje: 

• poruszyła sprawę dotyczącą nie świadczenia usług opiekuńczych przez 

pracowników OPS-u na terenach wiejskich. Świadczeniami są objęci tylko 

mieszkańcy miasta. Wniosła o zabezpieczenie pieniędzy w następnym roku 

budżetowym na świadczenie usług opiekuńczych dla potrzebujących 

mieszkańców całej Gminy Głogówek. 

• podniosła, że prace związane z utylizacją eternitu na terenie Racławic Śląskich 

mają zostać wykonane na przestrzeni miesięcy: wrzesień – listopad. Zwróciła 

się o możliwość jak najwcześniejszego wykonania tych prac.  

 

Ad 7.  

Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok. 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, określenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania na terenie 

miasta Głogówek. 

 Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się 
 

Ad 8. 

Burmistrz Głogówka odpowiedział na interpelacje Radnych, zgłoszone na sesji bieżącej: 

• nawiązując do uporządkowania skarpy przy ul. Jagiellońskiej zauważył, że jest to 

teren prywatny i zostało już wystosowane pismo do właściciela w tej sprawie; 

• odpowiedział, że nie miał wiedzy w zakresie przeciekającego dachu w Publicznym 

Przedszkolu nr 4. Stwierdził, że w tegorocznym budżecie nie ma zabezpieczonych 

środków na remont tego dachu, zapewnił jednak, że zostaną wykonane prace 

zabezpieczające dach przed przeciekaniem. 

• nawiązując do monitowania o wykonywanie prac drogowych w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich, Burmistrz oświadczył, że były wysyłane pisma w tej sprawie, co jest 

udokumentowane. Burmistrz dodał, że spotkał się z dyrektorem Pilchem, który 

zapewnił go, że wszelkie prace remontowo – porządkowe zostaną wykonane.  

• Burmistrz odpowiedział, że dziury zostały zasypane tłuczniem w związku z dużymi 

ubytkami w jezdni i złą pogodą. Wyjaśnił, że właściwe prace będą wykonywane  

w najbliższym czasie. Zauważył, że w dniu obecnym ruszyły prace związane  

wyłącznie z wycinaniem asfaltu, czemu deszczowa pogoda nie przeszkadza, a wręcz 

sprzyja, gdyż sie nie kurzy.  

• nawiązując do działalności Punktu Konsultacyjnego, Burmistrz oświadczył, że będzie 

rozmawiał z właściwym w tej sprawie kierownikiem.  

• Burmistrz nawiązując do interpelacji Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremba  

odpowiedział, że podejmie rozmowę z Panią Kierownik OPS-u i rozezna sprawę 

związaną ze świadczeniem usług opiekuńczych na terenach wiejskich.  

• w związku z utylizacją eternitu, Burmistrz wyjaśnił, że procedura składania, 

weryfikacji i przetwarzania wniosków jest długa a inwestycja musi być zrealizowana 

w roku bieżącym ze względu na dofinansowanie. Stąd też późny termin rozpoczęcia 

prac. 
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Na interpelacje Radnych odpowiedziała również Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  

Halina Sobek. Wyjaśniła, że w chwili obecnej świadczeniem usług opiekuńczych na terenie 

miasta zajmuje się troje pracowników. Usługi te polegają na czynnościach związanych  

z zakupami, paleniem w piecach, wizytą u lekarza, sprzątaniem itp. Wioski nie są objęte 

świadczeniem usług opiekuńczych. Zauważyła, że jest to podyktowane brakiem funduszy na 

ten cel. 

 

Radna Barbara Grzegorczyk nawiązując do omawianej sprawy, zaproponowała by 

stworzyć, zainteresowanej młodzieży możliwości wykonywania wolontariatu. Miał by on 

polegać na pomaganiu w prostych czynnościach życia codziennego. 

Radny Andrzej Wawer zauważył, że pomysł ten był już wdrażany w minionych latach, 

niestety bezskutecznie.  

 

Pani Halina Sobek wracając do sprawy poruszonej przez Radną Nizińską wyjaśniła, że 

Punkt Konsultacyjny dla Rodzin z Problemami Alkoholowymi nie jest częścią struktury 

organizacyjnej OPSu, a jedynie mieści się w tym samym budynku. Przytaczając przykłady, 

pracę wykonywaną zarówno przez psychologa jak i terapeutę oceniła bardzo dobrze. 

 

Ad 9.  

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

• zwrócił się o wykonanie w pierwszej kolejności remontu dróg w miejscowościach 

Mionów, Wierzch oraz przysiółkach Golczowice, Sysłów, But z uwagi na bardzo zły 

stan nawierzchni, 

• wniósł o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym budżecie na gruntowny remont 

(nowy dywanik) na odcinku drogi Mionów – Wierzch, 

• zwrócił uwagę na długą procedurę załatwiania w tutejszym urzędzie zwrotu podatku 

akcyzowego zawartego w cenie paliwa. Zauważył, że w gminie sąsiedniej rolnicy 

szybciej otrzymują pieniądze. 

 

Radna Róża Zgorzelska nawiązując do rozprawy w Regionalnej Izbie Obrachunkowej,  

w której w dniu bieżącym uczestniczył Burmistrz, zwróciła się z zapytaniem o wynik tej 

rozprawy. 

Burmistrz odpowiedział, że wyrok zostanie ogłoszony 29 maja o godz. 12.00. Wyjaśnił, 

że obecnie wydane zostały dwa sprzeczne wyroki: sądowy, który mówi, że diety zostały 

pobrane należycie oraz wyrok RIO, który temu zaprzecza. 
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Radna Gabriela Nizińska zapytała o aktualny stan sprawy związanej z odzyskaniem 

zamku.   

Burmistrz odpowiedział, że został poinformowany przez radcę prawnego, że zostało 

wystosowane pismo do notariusza i sporządzony zostanie akt notarialny. Dodał, że do końca 

października br. zamek powinien być z powrotem własnością gminy.  

Radna Gabriela Nizińska kontynuując, zapytała jakie są dalsze plany związane  

z wykorzystaniem obiektu.  

 Burmistrz odparł, że Gmina starać się będzie o uzyskanie dofinansowanie, by 

zabezpieczyć zamek przed dalszą degradacją oraz zostaną podjęte działania w kierunku 

pozyskania inwestora. 

 

 Nawiązując do interpelacji Radnego Kuzaka dotyczącej kolejności remontu dróg, 

Burmistrz poinformował, że porozumie się z pracownikiem merytorycznym i zasięgnie 

wiedzy w tym temacie. Kontynuując, podniósł przywołaną przez Radnego Kuzaka sprawę 

zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 

produkcji rolnej. Zauważył, że wszystkie czynności w tym zakresie są wykonywane zgodnie  

z literą prawa, a pieniądze Gmina przekazuje rolnikom niezwłocznie po ich otrzymaniu  

z Ministerstwa Finansów.  

   

Sołtys Sołectwa Kazimierz Pani Irena Lesiak podniosła sprawę dostarczanej do wsi 

wody bardzo złej jakości, która jak zauważyła może stanowić zagrożenie dla zdrowia 

mieszkańców. W imieniu swoim i mieszkańców Kazimierza wniosła o zmianę dostawcy 

wody.  

Burmistrz Głogówka poinformował, że wszystkie inwestycje związane z tranzytami  

i siecią przesyłową podlegają pod Związek Gminny Aqua Silesia. W związku z czym, na 

najbliższym posiedzeniu Zarządu wniesie o realizację inwestycji polegającej na budowie 

nowej nitki wodociągu na odcinku Biedrzychowice – Wróblin – Kazimierz i zwróci się  

o potraktowanie sprawy jako pilnej. Burmistrz zauważył, że wariant pesymistyczny co do 

terminu zrealizowania tej inwestycji to 2014 rok.  

Podsumowując Burmistrz podkreślił, że wszystko wyjaśni się po posiedzeniu Zarządu 

Aqua Silesia w miesiącu czerwcu. 

 

Dyrektorka Zakładu Mienia Komunalnego w Głogówku Pani Ewelina Barton 

poinformowała, że podejmowane są różne działania mające na celu polepszenie jakości wody 
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dostarczanej min. do Kazimierza. Są to jednak działania doraźne. Dyrektorka wyraziła 

ubolewanie nad sprawą złej jakości wody w Kazimierzu i zwracając się do Burmistrza oraz 

Radnego Pelki poprosiła, by sprawa budowy wodociągu została potraktowana priorytetowo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w dniu 24 maja w Głogówku odbyły się 

następujące uroczystości: 

• spotkanie z Marszałkiem Województwa Opolskiego Józefem Sebestą, 

• 40 lecie Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Głogówku,  

• podsumowanie konkursu wojewódzkiego dotyczącego działalności Rafała 

Urbana – Zespól Szkół w Głogówku. 

Zauważył, że tego dnia także we Wróblinie w Centrum im. Jana Cybisa odbywały się 

warsztaty malarskie, zorganizowane przez Szkołę Podstawową nr 1 w Głogówku. 

Przewodniczący wyraził słowa uznania dla Dyrektorki Szkoły Pani Ewy  

Leszczyńskiej – Łobos i wszystkich współtwórców. Stwierdził, że całe przedsięwzięcie 

zostało przygotowane bardzo profesjonalnie, z pełnym zaangażowaniem i dbałością  

o szczegóły.  

 

Sołtys Sołectwa Kazimierz Irena Lesiak zaprosiła wszystkich zgromadzonych do 

uczestnictwa w Festynie Rodzinnym w Kazimierzu w dniu 02.06.2013 r.  

 

Ad 10. 

Przewodniczący Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXX Sesji Rady Miejskiej  

w Głogówku.  

 

 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

  Małgorzata Wolf                       Krzysztof Barton 

 

 


